
 
 
 
 
 

Raport de activitate  
STANA RĂZVAN ION 

Consilier local USR-PLUS 
11.2020-12.2020 

 
Atribuții  
 

● Președintele Comisiei 5 - pentru cultură, ştiinţă, învăţământ, sănătate, protecţie 
socială, turism, ecologie, sport şi culte. 
 

 
Activități curente 
 

● Activitatea în cadrul ședințelor Consiliul Local 

Data Tip ședință Prezentă Amendamente, 
propuneri, interpelări 

30.10.2020 festivă da - 

16.11.2020 extraordinară da - 

24.11.2020 extraordinară da - 

27.11.2020 extraordinară da - 

15.12.2020 ordinară da da 

16.12.2020 festivă da - 

23.12.2020 extraordinară da da 

 
 
 
 



● Dezbateri publice 

Data Tip dezbatere Prezentă Interpelări, propuneri 

10.12.2020 dezbaterea publică pe marginea 
„Proiectului de hotărâre privind stabilirea 
impozitelor și taxelor locale în Municipiul 
Timișoara pe anul 2021” 

da - 

 
● Ședința adunării generale a asociaților (AGA) 

Data Tip ședință Prezentă Interpelări, propuneri 

03.12.2020 AGA Colterm - online da da 

 
 

● Activitatea  în cadrul ședințelor Comisiei 5 - pentru cultură, ştiinţă, învăţământ, 
sănătate, protecţie socială, turism, ecologie, sport şi culte. 
 
 

Data Tip ședință Amendamente, propuneri 

27.11.2020 online - 

08.12.2020 online - 

14.12.2020 online da 

15.12.2020 online - 

22.12.2020 online da 

 
 

 

● Am adus în atenția echipei executive și a colegilor din Consiliul Local 
teme legate de educație și social, în special, pe care sperăm să le 
transformăm în Hotărâri de Consiliu dacă vor fi considerate de interes 
general. 

● În perioada prezentului raport, am început, alături de colegii din 
formațiunea USRPLUS, să gândim un mod de audiențe pentru cetățeni. 
Până la finalizarea acelui format am răspuns prompt și încercând să ajut 
orice cerere, solicitare, întrebare venite din partea fiecărui cetățean ce 
mi s‐a adresat personal. Am îndrumat practic toate aceste solicitări spre 
departamentele competente ale Primăriei și am urmărit pe cât posibil 
soluționarea sau răspunsul acelor departamente spre cetățean. Pot 
spune că au fost zeci de astfel de discuții, de dialoguri cu cetățenii 
Timișoarei. 



● Problematica acestor interpelări ale cetățenilor a fost diversă. Am 
discutat în general de problemele de profil ale comisiei pe care o 
conduc: situații apărute în școli, probleme sociale( legate de locuințe, de 
lipsa buletinelor în cartierul Kuncz). Am discutat alături de colegii cu 
expertiză despre proiecte culturale aducând în atenția administrației 
problema Galeriei Helios, de exemplu, dorința de a crea ceva nou și 
modern acolo. 

● Am efectuat câteva zeci de deplasări în teren, pornite chiar dinainte de 
investitură. În școli în general, căutând să înțeleg problemele cu care 
acestea se confruntă, încercând să vedem ce soluții ale executivului 
există pentru acestea. Am documentat fiecare vizită de acest fel. Am fost 
implicat în discuții ample în situația de la Liceul de Arte, dar și în școlile 
din cartierele cu probleme sociale precum nr.1, nr.6, nr.15 sau Dimitrie 
Leonida. Am fost prezent însă și la sediul UAP Timișoara(Uniunea 
Artiștilor Plastici), la Spitalul de Copii Louis Țurcanu, Colegiul Medicilor 
Stomatologici sau sediul CSS1 Timișoara. 

● Am discutat despre posibile proiecte cu ONG‐uri de profil cum este 
United Way Romania, Școala Babel, dar și cu grupurile de acțiune locală, 
GAL Freidorf și Timișoara, având deja în lucru baze solide de proiecte de 
interes. 

● Scopul meu în această perioadă a fost să înțeleg mai bine cum pot ajuta 
cetățenii și relația lor cu munca administrației, a echipei executive. Apoi 
am căutat să lucrez cât se poate de bine cu aparatul tehnic al Primăriei, 
cel care are legătură cu Comisia V, în special Direcția de Școli Spitale, dar 
și Cultura, Urbanism. Am încercat să preiau de la cetățenii cu care m‐am 
întâlnit, care mi‐au solicitat prezența sau la care am ajuns în vizitele din 
teren, cât mai mai multe informații pentru a putea reacționa coerent, 
rapid și corect privind problemele aduse în discuție. Am fost bucuros să 
văd că mi‐au fost adresate solicitări diverse, dar au fost aduse în atenția 
mea și a colegilor chiar și proiecte ample, cum ar fi de exemplu prezența 
unor aplicații virtuale legate de școala online.  

● Am încercat să creez conexiuni. Între executiv, aparatul tehnic, consilierii 
locali pe de o parte, și cetățeni și cererile lor, pe de altă parte. Acolo 
unde a fost cazul am avut discuții inclusiv cu instituții ale statului, 
exemplu Inspectoratul Școlar Județean, pentru a găsi soluții la 
problemele cetățenilor. Perioada acestui raport a fost scurtă, dar a fost 
un început în munca de consilier local, așa cum o văd eu și de aici 
înainte. 

● Îmi doresc să continui pe aceeași linie, parte a unei echipe care să ofere 
soluții cererilor cetățenilor Timișoarei. 


